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Steve McCurry's iconic images have made him one of the world's most popular
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photographers for more than 30 years. Now Steve McCurry Untold: The Stories Behind
the Photographs will, for the first time, tell the stories behind over 200 stunning images
taken by McCurry from across the globe, including Afghanistan, India, Tibet, Kuwait, the
USA, and beyond. In the finest documentary tradition, Steve McCurry Untold includes
never before seen ephemera from McCurry's personal archive, including beautifully
reproduced snapshots from assignments, notes, journals, portraits, maps and more.
The book is organized chronologically and includes both his known works and
lesser-known photographs, while focusing on a broad range of themes. Each section
opens with an essay, giving a new insight into the ideas, development and resulting
importance of his work. This is the most personal book that McCurry has ever
published, and offers a unique insight into photojournalism sure to fascinate any
aspiring or experienced photographer.
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评论

传奇经历，幕后故事，又大又重却也有小开本无法提供的震撼感受。

-----------------------------
真的是非常了不起的摄影师。如今有太多人去做旅行摄影，但像Steve这样做到如此深
入深刻的，却寥寥无几。

-----------------------------
照片背后的故事也是一种记录

-----------------------------
My inspiration for photography

-----------------------------
我最喜欢的摄影大师。曝光准确，构图细腻，色彩浓郁，用如画般的照片讲述故事。

-----------------------------
勇敢是杰出摄影师必备品质之一，McCurry很勇敢。

-----------------------------
一直以为他只是拍了个阿富汗大妈，原来大妈只是冰山一角。911的画面简直震撼。这
本书详细介绍了麦凯瑞的摄影经历，让我对他有了更多的认识。

-----------------------------
图书馆里发现的宝贝

-----------------------------
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包括我在内，许多人对麦卡利的了解，是源于《国家地理》封面神作「阿富汗少女」。
这本画册如标题所示讲述了麦卡利照片背后的故事，穿插了不少代表作品，阅读的过程
也是吸毒的过程。总结一下，他的片子有点“老学校”：标准视角没有夸张的透视变形
，质朴却耐人寻味；依靠与拍摄...  
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